
Skolebestyrelsesmøde  

Mandag, 19. april 2021 

                           

 
 

HØJELSE SKOLE 
 

 
Fraværende/afbud 
 

 
Finn, Søren og Tobias 

1. Status fra elevrådet 
(5 min) 

 

2. Covid-19 (Tommy) 
(10 min) 
 

General Corona-status. Orientering om organisering og test. 
 Afventer hvad der sker til maj, men der er mulighed for, at noget af 
den virtuelle undervisning kan blive udendørs.  

3. Landsbypuljen (Sille) 
(15 min) 
 

Der er igen åben for at søge midler fra landsbypuljen. Vi har 
søgt den tidligere til de to bevægelsesredskaber, som står uden 
for skolen. I Højelse Landsby har vi sidste år søgt puljen til at 
plante løg ved byportene og ved tingstedet. Måske kunne vi 
bruge det som springbræt og søge midler til beplantning eller 
lign ved skolen. 
 

Vores omdrejningspunk kunne være biodiversitet? Køge 
Kommune er blandt de 15 kommuner, som har en grøn 
klimaplan + kommunen er meldt til ”Vild med vilje” projektet. 
 
Kunne skole/bestyrelse søge penge til et projekt som både 
kunne tale ind i skole og lokalsamfund? 
 
Løse i ideer til inspiration: 
 

• Løg til beplantning i hele plænen uden foran skolen  
• Løg til tulipaner/påskelilje/andet rundt om skolen 

 

• Plantekasser/store krukker som vi kan plante 
insektvenlige blomster i. Måske kunne vi tænke i, at de 
kan stå i skolegårdene. Måske kunne hver klassetrin 
have et område som man dyrkede?  
 

• Kunne vi lave et siddemiljø udenfor skolen på 
græsarealet foran læreværelset – fx borde-bænkesæt 
eller store sten. Formålet med at placere miljøet her er 
at vi kan skabe en grøn oase, så de ældste klasser og 
lærerne har mulighed for at sidde ude. Samtidig er det 
placeret et sted, hvor de også vil være let tilgængelige 
for folk, der går forbi. Der sidder tit folk, som er på 
gåtur og hviler i busskurene.  
 

• Vi kan også søge midler til foredrag eller lign. – fx til et 
lille arrangement som afslutning på projektet. 
 



Der er opbakning til forskønnelse af skolens grønne område 
ude foran, som samtidig er brugbart i hverdagen, både for 
beboere i Højelse og elever på skolen. Cille og Tommy laver 
en ansøgning. 

4. Play@hart (Tommy/Bob) 
(20 min) 

 

Info og opfølgning på Play@hart 
Senest næste møde, vil Tommy kunne fremlægge budgettet for 
projektet. Kommunen udarbejder presse meddelelse.  

5. Kontaktforældremøde (Sille) 
(5 min) 

Vi har skubbet kontaktforældremødet i maj, men selvom 
forsamlingsloftet lige er hævet, så skal vi måske flytte det yderligere? 
Formen er vedtaget, men skal vi skyde det yderligere til 
juni/august/september? 
Vi fastlægger en dato på mødet i august, når vi ved nærmere. 
Forslag om at det afholdes i oktober. 

Økonomi (Tommy) 
(5 min) 
 

Status på Økonomi. 
Budgettet ser fornuftigt ud. 

6. Næste skoleår (Tommy) 
(15 min) 
 

General status om kommende skoleår. 
Igen ser det ud til, at der kan komme 2 0.klasser til næste år, og 
muligvis også 2 2. klasser. Der arbejdes med begge scenarier i 
fagfordelingen.  

7. Ny Viceskoleleder (Tommy) 
(5 min) 
 

Status på ansættelses af ny viceskoleleder 
Start 3.maj 

8. NYT fra 
(15 min) 

Nyt fra ledelse, SFO, lærer, forældre, elever 
De nye børn er startet. SFO personalet er stabil, med meget lidt 
sygdom. Der skal ansættes ny pædagog, i stedet for Kirsten, med 
start juni/august.  
Skoleplanen er færdig, og fagfordeling påbegyndt. 
Eleverne er glade for, at være tilbage i skole igen.  

9. Punkter til næste møde  
(5 min) 
 

Opfølgning på princip om kommunikation 
Mere info omkring Play@hart. 
 

10. Eventuelt 
(5 min) 
 

Forældreforespørgsler omkring toilet forholdene på skolen. Der 
bliver fx ikke trukket efter brug.  
 

  

 


